
Protokół  posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
 

Nr 13/2006  w dniu  29. 06. 2006 
 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.30 zakończono o godz. 16.00 
 

  
L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. Jacek Brzostowski    - 

Przewodniczący Komisji 
Obecny 

2. Edmund Knapski     - 
Wiceprzewodniczący Komisji 

Obecny 

3. Andrzej Słoma  - Sekretarz 
Komisji 

Obecny 

4. Wojciech Ćwik Obecny 
5. Marceli Marzyński Obecny 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. ___________________________ 

2. ______________________________ 

3. ______________________________ 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1.     Danuta Królczyk - Skarbnik 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3.    Rozpatrzenie pisma Przewodniczącego Rady Powiatu dot. wniosku Klubu 
Radnych “Samorządność Wągrowiecka 2000”.   
 ______________________________________________________________ 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
W posiedzeniu uczestniczył wicestarosta Michał Piechocki, który udzielił 

Komisji wyjaśnień. 
18.10.2005 do wicestarosty przybyli przedstawiciele “Wagrobudu” z pismem 

kredytobiorcy i umową, równocześnie prosząc o przelanie pieniędzy za prace w 
Gołańczy. Ponieważ sprawa uzyskania dotacji z WFOŚiGW nie była załatwiona i 
pieniędzy nie przelano, przedstawiciele oświadczyli, że zaciągnęli kredyt w PBS w 
Wagrowcu. Z tego wynikła umowa i pismo przedłożone płatnikowi wierzytelności 
czyli Starstwu. 

W listopadzie faktury były płacone na konto PBS. Później Wagrobud zmienił 
konto i bank. 

Umowa z WFOŚiGW podpisana została 20.12.2005, środki na konto 
Wagrobudu przekazane zostały 30.12.2005, a więc w ostatecznym terminie. 
Dlaczego Wagrobud zmienił bank nie jest M. Piechockiemu wiadome. 
Podpisywane przez wicestarostę dokumenty nie stanowiły zagrożenia dla Powiatu. 
Pismo kredytobiorcy wicestarosta przekazał do Wydziału Finansowego, do 
Integracji Europejskiej oraz przesłane zostało do ZSP Gołańcz faksem, gdzie wg 
oświadczenia dyrektor ZSP faks nie dotarł. 

Na tym kończyła się rola wicestarosty w tej sprawie. 
Komisja postanowiła zaprosić Starostę na następne posiedzenie celem 

udzielenia wyjaśnień, czy zostało zakończone wewnętrzne dochodzenie i jakie są 
jego rezultaty (protokół). 

Komisja postanowiła zaprosić na następne posiedzenie Skarbnik Powiatu celem 
wyjaśnienia, czy do Wydziału Finansów wpłynęło pismo z dnia 18.10.2005 nr 
14722/05. 

Postanowiono skierować pismo do sekretariatu Starostwa z zapytaniem, czy w 
ślad za pismem wysłanym faksem, przesyłany jest oryginał lub kopia tego pisma do 

 



adresata. 
Komisja ustaliła termin następnego posiedzenia na dzień 6.07.2006 godz. 14.15. 
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5. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
5.1. Zapytania 
 
________________________________________________________________ 
 
________________________________________________________________ 
 
________________________________________________________________ 
 
 
________________________________________________________________ 

 
 

 
5.2   Opinie 
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedłożone materiały dotyczące 

prac termomodernizacyjnych obiektów podległych Powiatowi. 
 
____________________________________________________ 
 
5.3. Stanowiska  : 
 
5.4   Wnioski 
 
 
_______________________________________________________________ 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

 
     Protokołował                                                     Przewodniczący Komisji:  

        / Andrzej Słoma /                                                  /Jacek Brzostowski / 
 
 
 
Protokół został podpisany przez protokolanta i przewodniczącego Komisji. 

 

 


